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Anadolu’dan
Türkiye’de bir
ilk daha...

� “Açıköğretim Fakültesi Büroları Hiz-
met İçi Eğitim Programı” 5-6Temmuz
günlerinde Kongre Merkezi Salon Ana-
dolu’da gerçekleştirildi. Programın açılı-
şında konuşan Rektör Prof. Dr. Aydın,
“Bundan sonra da dünya üniversitesi ol-
maya yolunda emin adımlarla devam
edeceğiz. Bu da üniversitemizin, tekno-
lojisiyle, bilgisiyle ve sertifika program-
ları ile olacak.” dedi. 3. SAYFADA

� Anadolu Üniversitesi ülkemizde bir
ilke imza attı ve bir devlet üniversitesi
olarak finansal tablolarını dış denetime
açmak ve kamuoyuyla paylaşmak üzere
bir proje çalışması başlattı. Bu amaçla
dünyanın önde gelen bağımsız denetim
firmalarından biri olan “Ernst &Young”
ile bir anlaşma yapıldı. 5. SAYFADA

� Adnan Menderes Üniversitesi Rektörü
Prof. Dr. Mustafa Birincioğlu, Anadolu
Üniversitesi Açıköğretim Fakültesi Tıbbi
ve Aromatik Bitkiler bölümü öğrencisi
olarak, üniversitemize staj için geldi. Bi-
rincioğlu, Anadolu Üniversitesi Fen Fakül-
tesi laboratuarında, TRT-Okul ile yapılan
bir çekime de katıldı. 3. SAYFADA

‘Açıköğretim
odak noktamız’

ÜYEP’te mezuniyet heyecanı

Bakü’de
tarihi bir
anlaşma
� Anadolu Üniversitesi ve Azerbaycan Hava Yol-
ları (AZAL) Milli Havacılık Akademisi arasında iş
birliği protokolü imzalandı.
� Protokol iki kurum arasında havacılık ala-
nında çeşitli konularda iş birliği çalışmaları ve
ortak projeler yapılmasını öngörüyor. 7.SAYFADA

Yüksek lisans
öğrencimiz
yarışmada
birinci oldu
� Milli Eğitim Bakanlığı Eğitimi Araş-
tırma Geliştirme Dairesi Başkanlığı
(EARGED) tarafından düzenlenen
"2011 Yılı Eğitsel Araştırmaları Des-
tekleme Projesi Eğitim Araştırmaları
Ödüllü Yarışması"nda Anadolu Üni-
versitesi yüksek lisans öğrencisi Ha-
nife Akbay Doğan, "Sosyal ve Beşeri
Bilimler” alanında birinci oldu.
Doğan, "Çevrimiçi Öğrenme Toplu-
luklarının Sosyal Ağ Analizi: Bir Öğ-
retmen Forumu Örneği" başlıklı
yüksek lisans tezi ile birincilik ödü-
lüne layık görüldü. 4. SAYFADA

‘Anadolu
öğrencisi
olmak ayrıcalık’

Aile Görüşleri
� Evladınızın mezuniyeti
hakkında ne düşünüyorsunuz?

8. SAYFADA

� Açıköğretim Fakültesi Çağrı Merkezi Yönetimi Ön Lisans
Programı’na yönelik olarak üniversitemiz ile Turkcell işbir-
liği protokolu imzaladı. Program mezunları Turkcell çağrı
merkezlerinde öncelikli olarak istihdam edilecek.

� İmza töreninde konuşan Rektör Prof. Dr. Davut Aydın,
“Program ile üniversite-özel sektör iş birliğini yaşam
boyu öğretime taşıyor ve bu alanda nitelikli insan kay-
nağı yetiştirmeyi amaçlıyoruz” dedi. 5. SAYFADA

Eğitimde dev iş birliği

� Anadolu Üniversitesi Üstün Yetenekliler Eğitim Programları öğrencileri
1 Temmuz günü mezuniyet sevinci yaşadı. 4. SAYFADA

Protokolü Anadolu Üniversitesi

Rektörü Prof. Dr. Davut Aydın

ve Azerbaycan Milli Havacılık

Akademisi Rektörü Prof. Dr.

Arif Pashayev imzaladı.
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Antalya’da
Türkoloji
toplantısı
Hande ÇEVİK

� Türk İşbirliği ve Kalkınma Ajansı (TİKA)
ile Yüksek Öğretim Kurumu (YÖK) ara-
sında yapılan işbirliği protokolü gere-
ğince, TİKA’nın Türkoloji Projesi ile ilgili
olarak 26–29 Mayıs günleri arasında An-
talya’da bir toplantı yapıldı. Toplantıya
Türkoloji Bölümü bulunan yurt dışın-
daki üniversitelerin temsilcileri ile Türki-
ye’de YÖK tarafından belirlenen bazı
üniversitelerin temsilcileri katıldı.

Anadolu Üniversitesi’nin eşleştiği Ta-
taristan ve Ukrayna’daki Türkoloji Bö-
lümleri’nin temsilcilerinin katılımıyla
gerçekleşen toplantıda, Anadolu Üni-
versitesi adına Açıköğretim Fakültesi
Türk Dili ve Edebiyatı Program Koordi-
natörü Prof. Dr. Muhsin Macit yer aldı.

Türkiye'den 12, yurtdışından 21 üni-
versitesinin temsilcisinin katıldığı top-
lantıda her üniversite temsilcisi,
eşleştiği üniversitelerin temsilcileriyle
bir toplantı gerçekleştirdi. Toplantı so-
nucunda gerçekleşen anlaşmaya göre;
Anadolu Üniversitesi’nin, yurt dışındaki
Türkoloji Bölümlerine yapabileceği
muhtemel katkı ve paylaşım önerileri
şu şekilde belirlendi;
� Anadolu Üniversitesi Açıköğretim Fa-
kültesi Türk Dili ve Edebiyatı Prog-
ramı’nın ders kitapları, TİKA ile
yapılacak anlaşmalar çerçevesinde
hem ortak bir müfredatı takip etmek,
hem de ihtiyaçları hızlı bir biçimde kar-
şılamak için yurt dışındaki Türkoloji Bö-
lümleri tarafından da kullanılabilecek.
Türk dili ve edebiyatının başlangıcın-
dan günümüze kadar bütün evreleri,
farklı üniversitelerdeki yaklaşık 90 öğre-
tim üyesi tarafından ele alınmış, 1. ve 2.
sınıf kitapları hazırlanmış, 3. ve 4. sınıf
kitapları ise tamamlanma aşamasında-
dır. Bu ortak müfredat, her ülkenin ken-
dine özgü koşulları ve tarihsel birikimi
dikkate alınarak seçmeli derslerle tak-
viye edilebilecek.
� Anadolu Üniversitesi’nin eşleştiği R.F.
Tataristan ve Ukrayna’daki ilgili üniver-
sitelerin Türkoloji ve Türkçe Bölümü öğ-
rencileri yaz stajları için Anadolu
Üniversitesi’nin olanaklarından yararla-
nabilecek.
� Anadolu Üniversitesi’nin eşleştiği R.F.
Tataristan ve Ukrayna’daki Türkoloji
mezunları yasa ve yönetmelikler çerçe-
vesinde Anadolu Üniversitesi’nde yük-
sek lisans programlarına kabul
edilebilecek.
� R.F. Tataristan ve Ukrayna ile Tür-
kiye arasında öğretim üyesi değişimi
ve görevlendirmelerle ilgili sorunlar
YÖK tarafından giderildiği takdirde
Anadolu Üniversitesi’nden ilgili Türko-
loji Bölümlerine öğretim elemanı gö-
revlendirebilecek.

Komedyen Hayrettin Karaoğuz:

� Güldüren adam Hayrettin güldür-
meye ne zaman başladı?

Ortaokul yaşlarından beri var olan,
hani eve misafirler geldiği zaman
annem kısır, börek yapmak için mut-
fağa gittiğinde, benim onlara birileri-
nin taklidini yapmamla, ailenin,
annemle babamın kavgalarını taklit
etmem başlatan bir süreç. Arkadaşlar
arasında oldu. Daha sonra lisede ti-
yatro topluluklarına katıldım. Lisede
mahalle aralarında tipler durur ya,
ben de dururdum ama boş durmaz-
dım. Geçenlerden malzeme çıkarır-
dım sürekli. Komediyle uğraşan
herkesin başına gelen klasik bir şey
işte benimki de. Farklı birşey yok.

� Kızsız Adam, reklam filmi, sinema
filmi ve şimdi televizyon programı ...
Şu anda bulunduğunuz konumu nasıl
değerlendiriyorsunuz? İstediğiniz
yerde misiniz?

Evet. Ben her şeyin adım adım ol-
ması taraftarıyım. Adım adım olma-
sını çok seviyorum. Benim işimin
adım adım olduğunu düşünüyorum.
İstikrarı çok seviyorum. İlk
televizyon programı
yapıp, ondan
sonra bir kısa
film, sonra araya
bir sinema filmi
ya da reklam filmi
değil de herşeyin
sırasıyla olma-
sından yanayım.
Üniversite dör-
düncü sınıfa kadar
yavaş yavaş bir şey-
ler koyarak, kendini
geliştirerek oluyor.
Birinci sınıfta çok berbat,
ikinci sınıfta eh
işte, üçüncü sı-
nıfta birşeyler
olmaya başlıyor,
dörtte birşeyler var
artık. Ondan sonra
zaten "Kızsız
Adam" filmiyle in-
ternete küçük bir giri-
şimimiz oldu. İnterneti
çok iyi kullandığımızı
düşünüyorum ve söy-

leşilere gittiğim zaman da söylüyo-
rum, biz internet dönemi çocuğu-
yuz. Okan Bayülgen'in bir ara
"Televizyon Çocuğu" programı vardı.
Bizimki de internet çocuğu aslında.
Öyle değerlendirmek gerekiyor.
Ondan sonra da reklam filmi, sinema
filmi ve de televizyon programı.

� Televizyon programınızın adını
“Hayrettin” koymak sizin fikriniz
miydi?

Programın yapımcılarıyla görüş-
meye gitmiştik. Bizden ertesi güne
kadar bir isim bulmamızı, aksi tak-
dirde adını "Hayrettin" yapacaklarını
söylediler. Biz de hiç düşünmedik ve
ertesi gün adı "Hayrettin" oldu, öyle
de kaldı.

� Reklamcılık mezunusunuz. Oyun-
culuk yönünüzü nasıl keşfettiniz?

Reklam ve Tiyatro aslında. Reklam-
cılık okuduğum beş sene, aynı za-
manda tiyatro kulübündeydim. Tabii
o belge yetmiyor ama kulüpler her
zaman benim için okulun bölümle-
rinden daha öncelikli oldu. Reklamcı-
lık bölümü de eğlenceli bölüm ama
düşünsenize reklamcılık bölümü eğ-
lenceli bölüm olarak biliniyor ve ben
tiyatro bölümünde daha çok eğlen-
dim. Kadir Has Üniversitesi Tiyatro
Okulu’na çok teşekkür ediyorum.
Orada biz kumpanya şeklinde çalışı-
yorduk. Biz oynuyorduk, biz yazıyor-
duk. Oyunculuk da böyle başladı.

� "Gelecekten Bir Gün" filminde
başrol oynadınız? İleride farklı film-
lerde görecek miyiz sizi?

Tabi ama yavaş yavaş. Bir televiz-
yon programı yaptık diye hani öyle
oluyor ya genellikle bir televizyon
programı yaptık hadi filmler gelsin
değil. Sinema filmi de kafamda şu an
bir şeyler var. 2-3 sene sonrası için.

� Komedi filmi mi olacak?
Komedi filmi ama bu benim yaz-

dığım bir film. "Gelecekten Bir
Gün" filminde sadece oyun-

cuydum. Şimdi kendi yazdı-
ğım bir film olacak.

� "Kızsız Adam"'dan sonra
Çağan Irmak'tan tebrik al-
dığınız doğru mu?

Evet. Gurur verici birşey
bu durum. "Kızsız Adam" fil-

mini çektiğimiz zaman ekiple
evde oturuyoruz. İki tane bil-

gisayar vardı. Arkadaş orada
kurgu yapıyor, biz burada başka

bir şeye bakıyoruz jenerikle ilgili.
Sonra arkadaş dediki, "Çağan Irmak
facebook'tan mesaj gönderdi." Hadi
ya dedik öyle birşey olur mu? Bak-
tık hakikaten mesaj gelmiş: "Siz

deli misiniz? Ne yaptınız? yarılarak
izledim. Harikasınız. Başarılarınızın
devamını dilerim. Sizlerle oturup ko-
nuşmak isterim.” dedi. Cihangir'de
bizim ofisimize geldi. Herhalde 10-
15 dakika oturur diyorduk. 3 saat
aralıksız muhabbet, tavsiye, eksikle-

rimiz, geliştireceğimiz
yönlerimiz, hatta "Issız
Adam" filminin bu sah-
nelerini niye ti’ye alma-
dınız diye bir muhabbet
oldu. Güzel birşey oldu
yani.

� Peki Jim Carrey'e
benzetiliyorsunuz. Bu
sizi rahatsız mı ediyor,
yoksa siz de kendinizi
benzetiyor musu-
nuz?

Valla sokakta der-
ler ya: "Bizim Ah-
met'in oğluna ne
kadar benziyor." Bu
hiçbir şekilde ben-
zetilen kişiye ya da
Ahmet'in oğluna
zarar vermez. Ama
bu Ahmet'in oğ-
lunu taklit ediyor
dendiği zaman iki tarafta özellikle
benzetilen taraf zarar görür. Jim Car-
rey'e benzetilmek güzel birşey, benze-
tilebilir ama fikir anlamında
kullanılmaması gerekir.

� Beğendiğiniz isimler kimler?
Türkiye'den Ata Demirer'i çok be-

ğeniyorum. Stand-up'ları çok izleni-
lecek şeyler oluyor. Hatta çok güzel

şeyler oluyor. Yurt dışından da
Conan O'brien tarzını

çok seviyorum.

� Oyuncu olmak isteyen ve sizin gibi
güldürmek isteyenlere tavsiyeleriniz
neler?

Ben bu işi ortaokula giderken 10-11
yaşlarında kafaya koydum ve "yapaca-
ğım" dedim. Kafaya koyunca ve iste-
yince oluyor. Önemli olan o amaca
hizmet etmek ve o amaç doğrultu-
sunda gayret etmek. Biz ekip olarak, en
başındayız işin. Özellikle de ben. Daha
çok güzel şeyler yapacağız.

Hayrettin’i çoğu-
muz Çağan Ir-
mak’ın “Issız Adam” filmini
ti’ye alan ”Kızsız Adam” fil-
miyle tanıdık. Ardından “Gele-
cekten Bir Gün” isimli sinema
filminde başrolde izledik.
Şimdi ise kendi adını taşıyan
televizyon programını yapıyor.
Anadolu Üniversitesi Çağdaş
Eğitim Kulübü’nün davetiyle
üniversitemize söyleşiye gelen
Hayrettin Karaoğuz ile keyifli
bir sohbet gerçekleştirdik.

Merve Güney

Ben her şeyin adım adım ol-
ması taraftarıyım. Adım
adım olmasını çok sevi-

yorum. Benim işimin
adım adım oldu-

ğunu düşünü-
yorum.

İstikrarı çok
seviyo-

rum.

‘Güldürmeye taklitle başladım’
Prof. Dr. Muhsin Macit
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‘Anadolu
Üniversitesi
öğrencisi olmak
ayrıcalık’
Ayşegül DALLI

� Adnan Menderes Üniversitesi Rek-
törü Prof. Dr. Mustafa Birincioğlu, Ana-
dolu Üniversitesi Açıköğretim Fakültesi
Tıbbi ve Aromatik Bitkiler bölümü öğ-
rencisi olarak, üniversitemize staj için
geldi. Birincioğlu, Anadolu Üniversitesi
Fen Fakültesi laboratuarında, TRT-Okul
ile yapılan bir çekime de katıldı.

Yükseköğretimde Çığır Açtı

Rektör Birincioğlu şunları söyledi:
“Öğrencilik bitmek üzere, o yüzden
ben de buraya staj için geldim. Açıköğ-
retim Fakültesi’nde Tıbbi ve Aromatik
Bitkiler bölümündeyim. Anadolu Üni-
versitesi benim mezun olduğum üni-
versite. Bu üniversitede daha önce
1987 yılında, Tıp Fakültesi, daha sonra,
Sağlık Kurumları İşletmeciliği, İşletme
Fakültesi ve son olarak da Tıbbi ve Aro-
matik Bitkiler bölümünü bitirdim. Bu-
radan 4. diplomamı alacağım. Burası
benim üniversitem, bu üniversiteyi
hem çok seviyorum hem de çok
önemsiyorum.

Değerli İnsanlar Yetiştirdi

Ayrıca şunu da belirteyim, Anadolu
Üniversitesi öğrencisi olmak bir ayrıca-
lık. Çünkü Anadolu Üniversitesi sadece
fiziki imkânlar açısından değil, Tür-
kiye’de yükseköğretimde çığır açmış
bir üniversite. Hem örgün bölümleri ile
Türkiye’ye çok kıymetli insanlar yetiş-
tirmiş, hem de insanların kendi çevre-
lerinden ayrılmadan işlerine devam
ederek, yükseköğrenim yapma şansını
oluşturmuş bir üniversite. Böyle bir im-
kânı Türkiye’ye ilk kez Anadolu Üniver-
sitesi verdi. Yüz binlerce insan bu
fırsattan yararlandı. O yüzden çok
önemi var. Belki içinde olanlar, bunu
hissetmiyordur; ama Türkiye’ye çok
büyük katkıları oldu bu üniversitenin.
Türkiye’nin her yerinde, nereye gider-
seniz gidin bir Anadolu Üniversitesi
mezununa rastlarsınız. Tabii ki açıköğ-
retim büyük bir imkan sağladı; ama,
örgün eğitimi ile de köklü bir üniver-
site olması nedeni ile çok sayıda insan,
bugün bürokrasi de, sivil hayatta hem
kendi işlerinde hem de özel sektörde
çok sayıda Anadolu Üniversitesi me-
zunu insan var.” dedi.

Ayşegül DALLI

� “Açıköğretim Fakültesi Büroları Hiz-
met İçi Eğitim Programı” yapıldı. Prog-
ramın açılışı, 5-6Temmuz günlerinde
Kongre Merkezi Salon Anadolu’da ger-
çekleştirildi.

Anadolu Üniver-
sitesi tanıtım
filmi ve Anadolu
Üniversitesi Bilgi-
sayar Araştırma

ve Uygulama
merkezi

(AÜ-

BAUM) sınav tanıtım filmi gösterimiyle
başlayan etkinlikte konuşan Rektör
Prof. Dr. Davut Aydın, “Anadolu Üni-
versitesi bir fabrika. Bu organizas-
yonda, 1 milyon 100 kişi sınava girdi ve
bu sistem onlar için işletildi. Biz, bu or-
ganizasyonda, 320 bin kişiye görev ver-
dik. 30 TIR ile şehirlere sorular
gönderildi. Bu sınavın bize maliyeti 30
milyondur. Yapılacak olan herhangi bir
hata ya da ihmal maddi kayıptan önce
bizim için itibar kaybıdır. Kaybedilen
para bir şekilde yerine koyulabilir; ama

kaybedilen güven kolay kaza-
nılmaz. İşte bu yüzden
bizimorganizasyonumuz,
her şeyin üstünde bir
güven organizasyonu-
dur.” dedi.

nadolu Üniversi-
tesi’nin 20 yıldan bu

yana Türkiye Cum-
huriyeti 'nin

temsilcisi
o l d u -

ğunu belirten Rektör Prof. Dr. Aydın,
“Bundan sonra da dünya üniversitesi
olmaya yolunda emin adımlarla
devam edeceğiz. Bu da üniversitemi-
zin, teknolojisiyle, bilgisiyle ve sertifika
programları ile olacak. Şunu da belirt-
mek gerekir ki açık ve uzaktan eğitim,
Anadolu Üniversitesi’nin odak noktası-
dır. Önümüzdeki günlerde, televizyon
programlarına çıkacağız. Bu dönem-
deki yaklaşımımız yaşam boyu eğitim
ve ikinci üniversiteyi öne çıkarma biçi-
minde olacak.” diye konuştu.

Rektör Yardımcısı ve Açıköğretim Fa-
kültesi Dekanı Prof. Dr. Aydın Ziya
Özgür de konuşmasında bu toplantıda
bir ilki gerçekleştirdiklerini ifade ederek
şunları söyledi:

“Sadece büro yöneticileri değil,
bütün çalışanlarımızı bu toplantıya
davet ettik. Öncelikle gerçekten son de-
rece titiz, güvenli ve hızlı hizmetler ko-
nusunda verdiğiniz destekler için çok
teşekkür ederim. Sistemimizde, sizin
görüş ve önerileriniz bizim için gerçek-

ten önemli. Bu toplantı hem birbirimizi
tanımamıza, aidiyet duygumuzu geliş-
tirmemize, hem de sahip olduğumuz
işin önemini anlamamız konusunda
bize fırsat sağlayan bir toplantı. Üni-
versitemizin misyonu ve vizyonu,
yaşam boyu öğ-
renme odaklı bir
dünya üniversi-
tesi olmak. Bu
yüzden sizi,
daha duyarlı
olmaya ve ko-
nunun önemini
kavramaya davet
ediyorum.” dedi.

Umut Yaşar İNAN
� Amasya Üniversitesi'nin daveti üze-
rine, Anadolu Üniversitesi Açıköğre-
tim Fakültesi (AÖF), Amasya
Üniversitesi’nin 2010–2011 eğitim öğ-
retim yılı mezuniyet törenine katıldı.
9 Haziran tarihinde düzenlenen tö-

rende, bu ilde bulunan 100 kadar AÖF
mezunu yer aldı.

Törende, Anadolu Üniversitesini,
AÖF sekreteri N. Mesut Kükrer temsil
etti. Protokolde Amasya Üniversitesi
Rektörü Prof. Dr. Metin Orbay ve
Amasya Valisi H. İbrahim Daşöz'ün de

yanında yer alan Kükrer,
Amasya Üniversitesi'nin
AÖF’ne yapmış olduğu
bu davet nedeniyle
fakülte olarak mem-
nuniyet duyduklarını
söyledi.

‘Açıköğretim odak noktamız’

AÖF mezunları törende yerini aldı

Adnan Menderes Üniversitesi
Rektörü Prof. Dr. Mustafa Birincioğlu

Rektör
Prof. Dr. Davut Aydın

Mesut Kükrer

Rektör
Yardımcısı
Prof. Dr.
Aydın Ziya Özgür

Açıköğretim

Fakültesi’nin

lisans ve önlisans programlarının sayısı
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Yüksek lisans
öğrencimiz
yarışmada
birincilik aldı

ÜYEP’te
mezuniyet
heyecanı

Gökay GÜNEŞ

� Milli Eğitim Bakanlığı Eğitimi Araş-
tırma Geliştirme Dairesi Başkanlığı
(EARGED) tarafından düzenlenen
"2011 Yılı Eğitsel Araştırmaları Destek-
leme Pro-
jesi Eğitim
Araştırma-
ları Ödüllü
Yarış-
ması"nda
Anadolu
Üniversi-
tesi yük-
sek lisans
öğrencisi Hanife Akbay Doğan, "Sosyal
ve Beşeri Bilimler” alanında birinci
oldu. Doğan, "Çevrimiçi Öğrenme Top-
luluklarının Sosyal Ağ Analizi: Bir Öğ-
retmen Forumu Örneği" başlıklı
yüksek lisans tezi ile birincilik ödü-
lüne layık görüldü. Doğan'ın tez danış-
manlığını Açıköğretim Fakültesi
öğretim üyesi, Yard. Doç. Dr. Evrim
Genç Kumtepe yaptı.

Bilim Emek İster

Birçok doktora ve yüksek lisans tezi-
nin katıldığı yarışmada kazandığı bi-
rinciliğin kendisini çok mutlu ettiğini
belirten Hanife Akbay Doğan, “Bilim-
sel araştırmaların emek isteyen, disip-
linli ve tiziz bir çalışma gerektiren
önemli bir süreç olduğunu düşünüyo-
rum. Bu bağlamda, araştırmanın her
aşamasında akademik bilgi ve dene-
yimleriyle ile beni yönlendiren, teşvik
eden, yardım ve desteğini hiçbir
zaman esirgemeyen, danışmanım
Yard. Doç. Dr. Evrim Genç Kumtepe'ye
teşekkür ediyorum. Ayrıca , gerek tez
gerekçesi gerek tez savunması sıra-
sında yapıcı eleştirileri ile çalışmama
katkı sağlayan, hem akademik hem
sosyo-kültürel konularda daima uf-
kumu genişleten saygıdeğer hocam
Prof. Dr. Levend Kılıç’a, fikir ve önerile-
riyle öğrenimim süresince bana yol
gösteren ve destekleyen sayın hocam
Doç. Dr. Cengiz Hakan Aydın'a ve
Uzaktan Eğitim Anabilim Dalındaki
tüm hocalarıma ve eşime teşekkür
ederim.” dedi.

Çalışmanın amacını, bilişim tekno-
lojileri öğretmenlerinin yaygın olarak
kullandıkları çevrimiçi bir forumun
sosyal ağ analizi yöntemiyle çözümle-
nerek, öğretmenlerin mesleki gelişim-
leri için çevrimiçi iletişim desenlerinin
tanımlanması, sosyal ağ
ilişkilerinin ortaya
konulması ve bu
sosyal ağın
yapısal
özel-
likleri-
nin
incele-
mesi
oluş-
turu-
yor.

Tümsev SAYAR

� Çocuk Üniversi-
tesi’nin, "İtalyanlar
Pizzayı Böyle
Yapar" programı

k a p s a m ı n d a k i
" P i z z a

Yapım"

dersi,1Temmuz’daTaşBina'da
gerçekleştirildi. 27 Haziran tari-
hinde başlayan programın son
günü, öğrencilerin dört gün bo-
yunca öğrendikleri İtalyanca,
günlük konuşma ve pizza ya-
pımı terimlerini kullanarak
yaptıkları pizza ile son buldu.
Ögr. Gör. Neslihan Canoruç yö-
netimindeki derste, 8 -12 yaş
arası öğrenciler pizza yapımını,
İtalyancayı ve İtalyan kültü-
rünü tanıma fırsatı yakaladı.

Ögr. Gör. Canoruç, dersin
amacının; pizza yapımında
İtalyanca günlük konuşma di-
linin, öğrencilere öğretilmesi
ve potansiyel dil becerisinin or-
taya çıkarılması olduğunu söy-
ledi. Öğrenciler yaptıkları
ürünleri daha sonra ailelerine
sundu. Çocuklarının yaptığı
pizzayı yemenin mutluluğunu
yaşayan veliler ise, pizzanın
tahminlerinden çok daha lez-
zetli olduğunu belirttiler.

‘The Best Five’ basketbol kampı Eskişehir’de...
Umut Yaşar İNAN

� Türkiye Basketbol Federasyonu ta-
rafından düzenlenen "The Best Five
Yaz Basketbol Kampı", bu yıl Anadolu
Üniversitesi’nin katkılarıyla Eskişe-
hir'de düzenlenecek. 12- 14 yaş arası
öğrencilerin katılımıyla, genç yıldız-
ların fark edilmesi ve eğitilmesi için
yapılan yaz kampı, 1997 yılından bu
yana federasyon tarafından düzen-
leniyor. Kamp için Anadolu Üniversi-
tesi’ne, Uluslararası Baskebol

Federasyonu (FIBA) tarafından gö-
revlendirilen bir heyet eşlik ederken,
bu heyet kamp için "Yeterli Kamp Or-
ganizasyonu" geçerlilik belgesi de ve-
rilecek. Temmuzun son haftasında
yapılacak olan yaz kampına bu yıl ilk
defa yabancı öğrenciler de katılacak.

Kampın üniversitedeki organizas-
yon ayağını yürütmekte olan Ana-
dolu Üniversitesi Basketbol
Antrenörü Rıza Solmaz, etkinliğin
Anadolu Üniversitesi’nde yapılacak

olmasının, üniversitenin büyük ve
geniş olanaklarının bir göstergesi ol-
duğunu söyledi. Solmaz, ayrıca orga-
nizasyonla ilgili olarak; "Basketbol
Federasyonu burayı FIBA yetkilile-
rinde gelecek olmasıyla, Anadolu
Üniversitesi'nin organizasyon yete-
neğine çok güvendiği için seçti.
Kampta yaklaşık 400 öğrenci olacak.
Altı antrenörümüz bu organizas-
yonda görev alacak ve beş NBA an-
trenörü bizimle beraber olacak”dedi.

‘İtalyanlar pizzayı böyle yapar’

Hande ÇEVİK

� Anadolu Üniversitesi Türk Dili Bö-
lümü ve Yunus Emre Enstitüsü iş bir-
liği ile yurt dışından gelen
öğrencilere, Türk kültürünü ve sana-
tını tanıtmak, Türkiye’de okumak is-
teyen öğrencilere katkıda bulunmak
amacıyla bir seminer programı dü-
zenlendi. 18 ülkeden 23 kişinin katıl-
dığı seminer, 6–11 Temmuz arası
Eskişehir ve Anadolu Üniversite-
si’nde gerçekleştirildi. Program kap-
samında Türk kültürüyle ilgili
oturumlar düzenlenirken, büyük şe-

hirler tanıtıldı ve Türk dilinin özellik-
leri okutmanlar tarafından anlatıldı.
7 Temmuz’da Öğrenci Merkezi’nde
gerçekleştirilen seminerin ilk gününe
katılan Anadolu Üniversitesi Rektörü
Prof. Dr. Davut Aydın, Anadolu Üni-
versitesi’nin dünya içindeki yerini
vurguladı ve üniversitenin yurt dı-
şındaki üniversitelerle yaptığı anlaş-
malardan söz etti.

Anadolu Üniversitesi Rektörlük
Türk Dili Bölüm Sorumlusu Okutman
Kevser Candemir ise seminer prog-
ramına ilişkin şunları söyledi; “Türk

Dili Bölümü olarak farklı ülkelerden
gelen katılımcılara Türk diliyle, kül-
türüyle ilgili düzeylerine uygun se-
miner programı uygularken,
Eskişehir gurubu olarak, Eskişehir’in
güzelliklerini tanıtmaya yönelik gezi
programlarımızla ağırlamak üzere
programlar uyguluyoruz.”

Yunus Emre Enstitüsü Türkiye’yi,
kültürel mirasını, Türk dilini, kültü-
rünü ve sanatını tanıtmak; Tür-
kiye’nin diğer ülkeler ile dostluğunu
geliştirmek; kültürel alışverişini arttı-
rıp bununla ilgili yurt içi ve dışındaki

bilgi ve belgeleri dünya ile paylaş-
mak, Türk dili, kültürü ve sanatını
yurt dışında tanıtmak amacıyla ku-
rulan bir kamu vakfı.

Yunus Emre Enstitüsü’nün Müte-
velli Heyet Başkanlığı’nı Cumhurbaş-
kanı Abdullah Gül yaptı. Vakfın
mütevelli heyetinde Dışişleri Bakanı,
Kültür Bakanı ve Turizm Bakanı, Milli
Eğitim Bakanı, Maliye Bakanı, bilim ve
sanat dünyasından birçok isim, üni-
versitelerarası kurul temsilcileri ile Tür-
kiye Odalar ve Borsalar Birliği Başkanı
bulunuyor.

Yabancı öğrenciler konuk olduYabancı öğrenciler konuk oldu

Ayşegül DALLI

� Anadolu Üniversitesi Üstün Yetenek-
liler Eğitim Programları (ÜYEP), öğrenci-
leri 1 Temmuz günü mezun olmanın
sevincini yaşadı.
Kongre Merkezi Salon Anadolu’da ger-
çekleştirilen törende konuşan Üstün
Zekâlılar Eğitimi Anabilim Dalı Başkanı
ve ÜYEP Koordinatörü Doç. Dr. Uğur
Sak, “2007 yılında hazırlıklarla başla-
yıp 2008’de ilk öğrencilerimizi almış-
tık. Zaman çabuk akıp gidiyor,
aradan dört yıl geçmiş. Bu öğ-
renciler bizim 3. mezunlarımız.
Bizde çok heyecanlıyız. Çocukla-
rımız, azimle, sabırla ve büyük
bir öğrenme motivasyonu ile gel-
diler. Bundan sonraki hayatlarında
başarılar diliyorum. Özellikle anne
ve babaları kutlamak istiyorum.
Çünkü olarda en az çocukları
kadar azim gösterdiler. Bütün ço-
cuklarımıza bir ömür boyu başarı-
lar diliyorum.” dedi.

Sevinmek Hakları

Eğitim Fakültesi Dekan Yardım-
cısı Doç. Dr. Mehmet Gültekin ise,
“Bugün mezun olan öğrencilerimiz
heyecanlı, mutlu ve gururlu. Çünkü
onlar çok çalıştılar ve başarışlı oldular.
Ne kadar sevinseler haklarıdır. Onları
kutluyorum. Ailelerimiz de heyecanlı,
sevinçli ve gurulu. Onlar da emek ver-
diler fedakarlık yaptılar ve çocukların
başarılarına ortak oldular. Onları da
kutluyorum.” diye konuştu.

Hanife
Akbay
Doğan
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AÜBİBAM’dan
kromatografik
sistemler kitabı

Öğr. Gör. Koç
emekli oldu

� Anadolu Üniversitesi ülkemizde bir
ilke imza attı ve bir devlet üniversitesi
olarak finansal tablolarını dış dene-
time açmak ve kamuoyuyla paylaş-
mak üzere bir proje çalışması başlattı.
Üniversitemiz bu amaçla dünyanın
önde gelen bağımsız denetim firma-
larından biri olan “Ernst &Young” ile
bir anlaşma yaptı. Anlaşma uyarınca,
projenin ilk adımı olarak 6 –10 Hazi-
ran günleri arasında, üniversitemiz
mali birimlerinin ve akademisyenle-
rin katılımıyla, Uluslararası Finansal
Raporlama Standartları (UFRS) üze-
rine bir eğitim çalışması gerçekleşti-
rildi. Eğitimler, Eylül ve Aralık
aylarında da sürdürülecek.

Proje yöneticisi ve denetimden so-
rumlu Rektör Danışmanı Prof. Dr.
Melih Erdoğan’ın verdiği bilgiye göre,
üniversitemiz mali birimlerindeki gö-
revliler ve akademisyenlerden oluştu-
rulan bir ekip, dış denetim şirketiyle

birlikte 5 Temmuz’da, üniversite
süreç analizleri çalışmasına başladı.

Bu çalışma ile üniversitemiz mali
süreçleri ve iç kontrol süreçleri tü-

müyle gözden geçirilerek, bilgi tek-
nolojileri ortamına göre yeniden ta-
sarlanacak. Çalışma sonunda
Üniversitemiz Finansal raporları,

dünya uygulamalarına ve yeni Türk
Ticaret Kanunu’na uygun olarak dü-
zenlenecek ve şeffaflığı sağlanmış
olacak.

Anadolu’dan Türkiye’de bir ilk daha

Elif TEKİN

� Anadolu Üniversitesi Bitki İlaç ve Bi-
limsel Araştırmalar Merkezi (AÜBİ-
BAM), yürüttüğü bilimsel faaliyetlerin
ve Ar-Ge çalışmalarının bazılarını
kitap haline getirdi. AÜBİBAM Mü-
dürü Doç. Dr. Lütfi Genç, BİBAM Ya-
yınları 1 kapsamında yayımlanan
"Kromatografik Sistemler" adlı kitabın
editörlüğünü üstlendi. Doç. Dr. Genç,
"Ülkemizde Türkçe ders kitabı sayısı-
nın çok sınırlı olması ve hatta bazı ko-
nularda hiç kitap olmamasının
önemli bir eksiklik olduğunu hepimiz
biliyoruz. "Kromatografik Sistemler"
adlı bu kitap, özellikle Fen, Mühendis-
lik ve Sağlık Bilimleri alanlarındaki öğ-
rencilere, öğretim elemanlarına ve
sanayide çalışanlara temel bilgilerin
Türkçe olarak verilmesi düşüncesiyle
hazırlandı." dedi.

Anadolu Üniversitesi'nin "Yaşam
Boyu Eğitim" sloganına uygun olarak
çalışmalarını sürdürdüklerini söyle-
yen Doç. Dr Genç,
kitabın basım
aşamasında
sağladığı katkı-
larından dolayı
Rektör Prof. Dr.
Davut
Aydın'a
teşek-
kür
etti.

Ayşegül DALLI

� Anadolu Üniversitesi Eğitim Fakül-
tesi İlköğretim Bölümü Öğr. Gör. Nec-
mettin Koç emekli oldu. Koç için, 30
Haziranda, Akademik Kulüp bahçe-
sinde bir veda yemeği düzenlendi. Ye-
meğe, İlköğretim Bölümü yöneticileri
ve öğretim elemanları katıldı.

Barış Can KERMAN

� Açıköğretim Fakültesi’nde açılan
ÇağrıMerkeziYönetimiÖnLisansProg-
ramı’nayönelikolaraküniversitemizile
Turkcell arasında işbirliği yapılmasını
içerenprotokol13TemmuzgünüAna-
doluÜniversitesiRektörlükSenatoOda-
sında yapılan törenle imzalandı.
Törene, Rektör Prof. Dr. Davut Aydın,
Turkcell Global Bilgi Genel Müdürü Ba-
hadır Pekkan, Turkcell Global Bilgi
İnsan Kaynaklarından Sorumlu Genel
Müdür Yardımcısı Ersin Aydın ve Turk-
cell Akademi Bölüm Başkanı Banu İşçi
Sezen katıldı.

Üniversite-Sektör İşbirliği

RektörProf.Dr.DavutAydıntörende
yaptığı konuşmada evrensel düzeyde
rekabettefarkyaratmanınyolununbil-
giden ve insandan geçtiğine inanan
Anadolu Üniversitesi’nin, bilgi çağının
getirdiği yenilikleri sürekli izleyen doğ-
rultuda yaşam boyu öğrenme vizyo-
nuyla, toplumun her kademesindeki
bireylerinkişiselgelişiminingüçlenme-
sine katkı sağlamayı hedeflediğini söy-
ledi. Aydın, “Ülkemizin yaşam boyu
öğrenme ihtiyacının karşılanmasında
ve bilgi-iletişim teknolojilerinin etkili ve
verimli bir biçimde kullanılmasında
önemli bir bilgi birikimi ve deneyimini
sahipolanAnadoluÜniversitesiolarak,
Turkcell Global Bilgi ve Turkcell Aka-
demi işbirliği çerçevesinde yeni bir uy-
gulamayı daha hayatta geçirmenin
mutluluğunu yaşıyoruz. Ülkemizin ile-
tişim alanında öncü kuruluşları ara-
sında yer alan Turkcell Global Bilgi ve
TurkcellAkademi'ninveyineülkemizin
eğitim alanındaki öncü kuruluşların-
danAnadoluÜniversitesi'niniletişimve
eğitim gibi iki önemli alanını birleştire-

rek açtığı "Çağrı Merkezi Hizmetleri Ön
LisansProgramı" ileüniversite-özelsek-
tör işbirliğini yaşam boyu öğretime ta-
şıyorvebualandasektörenitelikli insan
kaynağı yetiştirmeyi amaçlıyoruz."
dedi.

Turkcell Akademi Bölüm Başkanı
Banu İşçi Sezen de "Her alanda süratli
bir değişimin yaşandığı günümüzde,
kalkınmanıntemelinihiçşüphesiz tek-
noloji üretebilen ve bilgiye sahip olan
yüksek seviyede eğitilmiş toplumlar
oluşturmaktadır.TeknolojideliderTurk-
cell Grup'un stratejik gelişim merkezi
olan Turkcell Akademi, özellikle müş-
teri, teknoloji, inovasyon ve girişimcilik
konularında "sektöre nitelikli insan
gücü yetiştirmeyi ve üniversite-sanayi
işbirlikleri" ile karşılıklı etkileşimi arttır-
mayı, işine değer katmayı önemli bir
misyon edinmiştir. Globalleşmenin ge-
tirdiğiyeniliklervepazarihtiyaçlarıdoğ-
rultusunda gelişen yeni iş alanlarına
cevapverebilenyetkinlikteçalışanların,
yetiştirilmesimevcuteğitimsisteminin
olduğu kadar kurumların da stratejik
öncelikleri arasındadır. Bugün çok de-
ğerli ve bizlere heyecan veren bir prog-
ramı lanse ediyoruz; "Anadolu
ÜniversitesiAçıköğretimFakültesiÇağrı
Merkezi Hizmetleri Ön Lisans Prog-
ramı" .AnadoluÜniversitesi'nintecrübe
ve altyapısını, Turkcell Akademi Ve
Turkcell Global Bilgi'nin kurumsal bilgi
birikimi ile birleştirerek, kaliteli bir eği-
tim vermeyi amaçlıyoruz. 2 yıllık prog-
ramın sonunda çağrı merkezi elemanı
yetiştirmeninötesinde,müşteri temsil-
cisi de yetiştirerek istihdama katkımızı
yerine getirmeyi arzuluyoruz." dedi.

Turkcell Global Bilgi İnsan Kaynakla-
rından Sorumlu Genel Müdür Yardım-
cısı Ersin Aydın, sektördeki yönetici

ihtiyacına dikkat çekerek: "Önümüz-
deki5yıl içerisindesektörekatılacak25
binkişidenişinibaşarıylayapanikibin-
den fazla kişinin, işe giriş tarihlerinden
itibaren 2 yıl içerisinde yönetici pozis-
yonlarına terfi ettirilmeleri bekleniyor."
dedi.

ÇağrımerkezisektörününTürkiye'de
çok genç bir sektör olmasına karşın
hızla büyüdüğüne ve 40 bin kişiye is-
tihdamsağladığınadikkatçekenAydın
şunları söyledi:

"2013yılında65binkişininsektörde
istihdam edileceği öngörülüyor. Dola-
yısıyla,sektördekalifiyeelemanihtiyacı
büyük orandadır. Bu işbirliği gençlere
iş imkânı verirken, yetiştirdiği kalifiye
elemanlarla sektörün ihtiyacını da kar-
şılayacak. Biz Turkcell Global Bilgi ola-
rak çağrı merkezlerimizde, bu
programdan mezun olan öğrencileri-
mize ihtiyaca göre istihdamda öncelik
vereceğiz."

Programda Neler Var?

2011-2012 eğitim öğretim yılında
ÖSYS sınavlarında herhangi bir puan
türünden en az 140 puan alan öğren-
cilerin kabul edileceği programda öğ-
renciler Genel İşletme, Davranış
Bilimleri,BireylerArasıİletişim,Stratejik
Yönetim,ÇağrıMerkeziYönetimi,Genel
Matematik,TemelBilgiTeknolojileri,Ya-
bancıDil,ToplantıveSunumTeknikleri,
Yeni İletişim Teknolojileri, Çatışma ve
Stres Yönetimi, İkna ve Konuşma, Tü-
ketici Davranışları, Kurumsal İletişim,
Çağrı Merkezi’nde Hizmet, İstatistik,
Türk Dili, Atatürk İlkeleri ve İnkılâp Ta-
rihi, İş Yaşamda Motivasyon, Satış Yö-
netimi & Telefonda Satış ve Müşteri
İlişkileri Yönetimi gibi alanlarda eğitim
görecek.

Eğitimde dev iş birliği

2.5 milyon yaşında ‘yeni’
bir hayvan bulundu

� Avustralyalı bilim adamları 2.5 mil-
yon yıl önce yaşamış olduğu tahmin
edilen, bugüne kadarki en büyük ke-
seli hayvanın eksiksiz iskeletini buldu.

Queensland bölgesinde çalışan pa-
leontologlar, küçük beyinli ancak de-
vasa büyüklükte olan bu hayvanı ilk
kez gördüklerini de belirtti.

3 ton ağırlığında ve bir gergedan
kadar iri olan ‘diprotodon’, Avustral-
ya’da tarih öncesi kalıntıların bol ol-
duğu ıssız bir arazide bulundu. Keşfi
yapan paleontologlardan Prof. Sue
Hand heyecanını şöyle dile getirdi:
“Hepsinden daha büyüktü; Bu bütün
kıtalarda yaşamış en büyük keseli
hayvan. Ayrıca da çok iyi korunmuş.”

Facebook'ta görüntülü
konuşma devri

� Dünyanın en po-
püler sosyal payla-
şım ağlarından
''Facebook'', görün-
tülü konuşma im-
kanı sağlayan ''video araması'' ve
çok kişiyle aynı sayfada sohbet im-
kanı veren ''grup sohbeti'' uygula-
malarını başlattı.

Konuya ilişkin yapılan yazılı açık-
lamaya göre, bu iki yeni uygulama-
nın yanında, sohbet bölmesi
tasarımında da kullanıcıya kolaylık
sağlayacak değişiklikler yapıldı.

Skype işbirliğiyle hayata geçirilen
yeni ''video araması'' özelliği, Face-
book kullanıcılarına sohbet pence-
resinin hemen üzerinde yer alan
''video araması başlat'' düğmesine
tıklayarak bir arkadaşıyla anında
görüntülü görüşme yapabilme ola-
nağı sağlıyor.

13 milyar yıl öncesinden
gelen ışık

� Gökbilimciler evrenin erken dö-
neminden kalma bugüne kadarki
en parlak cismi tespit etti.

Hawaii'de bir İngiliz teleskobu-
nun saptadığı dev boyutlardaki
'süper kara delik', evrenin başlangıç
noktası kabul edilen Büyük Patla-
ma'dan sadece 770 milyon yıl son-
raki haliyle görülüyor. Keşfin
ayrıntılarını Nature dergisinde ya-
yımlayan gökbilimciler, tespit ettik-
leri ışığın neredeyse 13 milyar yıl
mesafe katettikten sonra dünyaya
vardığını söylüyor.

Araştırmanın evrenin erken dö-
nemine ve süper kara deliklerin
oluşumuna ilişkin yeni ipuçları ver-
mesi umuluyor.

BİLİM ve TEKNOLOJİ
Evren TÜRKGELDİ

Prof. Dr.
Melih Erdoğan

Doç. Dr. Lütfi Genç

Haziran’da yapılan
eğitim programı Eylül
ve Aralık aylarında da
devam edecek.
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‘Kuşların
Sırları’ Dünya
Çocuk ve
Gençlik
Tiyatrosu’nda

GSF öğrenci
projeleri
Pera’da
sergilenecek

H A B E R

Umut Yaşar İNAN

� Rusya Parlamentosu (Duma) Millet-
vekili ve Duma Eğitim Komitesi Başkan
Yardımcısı Oleg Smolin, eşi Olga Smolin
ve Rusya Modern Sosyal Bilimler Aka-
demisi (MUH) Rektör Yardımcısı Dr. Ilya
Kuperman,29Haziran-1Temmuzgün-
leri arasında Anadolu Üniversitesi'ni zi-
yaret etti.

Oleg Smolin, Türkiye'deki engellilere
yöneliközeleğitimiaraştırmakamacıyla
Anadolu Üniversitesi Engelliler Entegre
Yüksek Okulu, Anadolu Üniversitesi
İşitme Engelli Çocuklar Eğitim Merkezi
(İÇEM)veAnadoluÜniversitesiDilveKo-

nuşma Eğitim, Araştırma ve Uygulama
Merkezi (DİLKOM)’ni ziyaret ederek bi-
rimlerin eğitim süreçleri ve işleyişleri
hakkında bilgi aldı. Anadolu Üniversite-
sinin özel eğitim programlarından çok
etkilendiğini belirten Smolin, ilerleyen
dönemlerde Anadolu Üniversitesi ile
Rusya'daki MUH Üniversitesi arasında
ortak projelerin gerçekleşmesinden
mutluluk duyacağını söyledi.

Ziyaretinde ayrıca Anadolu Üniversi-
tesi Rektörü Prof. Dr. Davut Aydın eşli-
ğinde, Ankara'da da incelemelerde
bulunan Smolin; Milli Eğitim Bakanlığı
Özel Eğitim Rehberlik ve Danışma Hiz-

metleri Genel Müdürü Dr. Ruhi Kılıç ile
bir görüşme gerçekleştirdi. Oleg Smolin,
Türkiye'de engelli eğitimi konusunda
özellikle 2005 yılından bu yana yapılan
faaliyetler ve Rusya'da özel eğitim ala-
nındakieğilimlerkonusundafikiralışve-
rişindebulundu.Dr.RuhiKılıç,Rusya'da
özel eğitim alanında öğretmenleri yetiş-
tirecekuzmanöğreticilerinkatılacağıbir
toplantıyı Anadolu Üniversitesi ile bir-
likte düzenlemek istediklerini kaydetti.

Konuk Rus heyeti Ankara'daki ikinci
görüşmesini Türkiye İş Kurumu (İŞKUR
Genel Müdürü Doç. Dr. Kemal Biçerli ile
yaptı.Doç.Dr.BiçerliziyaretteOlegSmo-

linveDr.Kuperman'a;Türkiye'deengelli
vatandaşların istihdamı ve işe yerleş-
tirme yöntemleri konularında bilgiler
verdi ve Rusya'daki sistemler konu-
sunda bilgi aldı.

Daha sonra Türkiye Radyo Televiz-
yon Kurumu (TRT)’yi ziyaret eden Oleg
Smolin ve Dr. Ilya Kuperman, TRT-
TÜRK'te canlı yayınlanan bir programa
katıldı. Smolin ve Kuperman, Türki-
ye'de gerçekleştirdikleri ziyaretleri de-
ğerlendirerek; Anadolu Üniversitesi ile
Rusya ve MUH Üniversiteleri arasında
yapılacak işbirlikleri konusunda görüş-
lerini ilettiler.

Rus heyeti konuğumuz oldu

Sinema Anadolu’da türkü ziyafeti

Hande ÇEVİK
� Eskişehir Tepebaşı Belediyesi
Türk Halk Müziği Koro ve Solo

Konseri, 3 Temmuz akşamı Si-
nema Anadolu’da gerçekleşti.
Dinleyicilerin Büyük ilgi göster-

diği konseri Tepebaşı Belediye
Başkanı Ahmet Ataç da izledi.
Orkestra ve koro şefliğini Aytaç

Karausta’nın yaptığı konserde
koro çeşitli yörelerden sevilen
türküler seslendirdi.

� Kuruluşundan bu yana her yıl yaz
aylarında salonlarını genç sanatçılara
ve sanat eğitimi veren kurumlara ayı-
ran İstanbul Pera Müzesi, bu yıl da
Anadolu Üniversitesi Güzel Sanatlar
Fakültesi 'ni ağırlıyor. Anadolu Üniver-
sitesi Güzel Sanatlar Fakültesi 2010–
2011 Öğrenci Projeleri Sergisi, 20
Temmuz–2 Ekim tarihleri arasında İs-
tanbul Pera Müzesi’nde sergilenecek.

Fakültenin genç sanatçı ve tasarım-
cılarının seçilmiş yapıtlarından oluşan
“Şimdiki Zamanlar” sergisi; fakültenin
sanat eğitimini deneyimleme fırsatı ya-
ratıyor. Sergi ayrıca, yanı sıra; resim,
baskı resim, heykel, seramik, yerleş-
tirme, mekân tasarımları, grafik tasa-
rım, fotoğraf, dijital sanat, cam, video
gibi zengin ifade olanaklarıyla çağdaş
sanat ve tasarım sorunlarının, yenilikçi
yönelimlerin ve ayrıksılaşan kimliklerin
önemli bir zemini olmayı amaçlıyor.

Ayşegül DALLI

� Anadolu Üniversitesi Devlet Konser-
vatuvarı Sahne Sanatları öğretim üyesi
Prof. Dr. Hasan Erkek’in “Özgürlük Ya-
rışı”, “Yaşasın Barış”, “Boğaç Han”,
“Çiçek Prenses” ve “Sevgi Çemberi” adlı
tiyatro oyunları, 2010–2011 tiyatro se-
zonunda, yurtdışında ve yurtiçinde altı
farklı tiyatroda sahnelendi.

Yazarın “Özgürlük Yarışı” adlı ödüllü
oyunu, Cezayir’de, Arapça olarak sah-
nelenmeyebaşladı.ConstantinBölgeTi-
yatrosu’nda dünya prömiyeri olarak
sahnelenen oyun, daha önce Alman-
ya’da ve Gürcistan’da kitap olarak ya-
yımlanmıştı.

“Yaşasın Barış” ödüllü oyunu ise, Ka-
merun’da,Fransızcaolaraksahnelendi.
Théatre Chocolat tarafından sahnele-
nenveHasanErkek’indekatıldığı,8.Af-
rika Çocuk Tiyatroları Festivali’nde

prömiyeryapanoyun,dahaönce,başta
Bursa Devlet Tiyatrosu, İstanbul Devlet
Tiyatrosu, Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuri-
yeti Devlet Tiyatrosu olmak üzere, yur-
tiçinde ve yurtdışında 10 civarında
tiyatro tarafından sahnelendi. Aynı
oyun,Kosova’da,PrizrenTürkTiyatrosu

tarafındandaTürkçeolaraksahnelendi.
Hasan Erkek’in, “Boğaç Han” adlı

oyunu ise, Ankara Devlet Tiyatrosu'nda
dünyaprömiyeriyaptı.DedeKorkut’un
hikayesinden hareketle yazılan bu
özgünoyunu,6.UluslararasıKüçükHa-
nımlar, Küçük Beyler Çocuk Tiyatrosu

Festivaline katıldı.
Yazarın, uluslararası ödüllü çocuk ve

gençlik oyunu “Çiçek Prenses” ise, İs-
tanbul Şehir Tiyatrolarında dünya prö-
miyeri yaptı. Dünya ASSITEJ’i
(Uluslararası Çocuk ve Gençlik Tiyatro-
ları Birliği), ITI (Uluslararası Tiyatro Ens-
titüsü) ve IPF (Uluslararası Oyun
Yazarları Forumu) Ödülü alan “Çiçek
Prenses”, önümüzdeki tiyatro sezo-
nunda da oynanmaya devam edecek.

Hasan Erkek’in, geçtiğimiz sezon,
sahnelenen bir başka oyunu ise, “Sevgi
Çemberi”. 30. kuruluş yıldönümünü
kutlayan Bizim Tiyatro, İstanbul’da
“Sevgi Çemberi”ni sahnelemeye baş-
ladı. “Sevgi Çemberi” daha önce Van
Devlet Tiyatrosu, Ankara Deneme Sah-
nesi, Mersin Merhaba Sanat Tiyatrosu,
Tüyap Çocuk Tiyatrosu tarafından da
sahnelenmişti.

Umut Yaşar İNAN

� Anadolu Üniversitesi Devlet Konser-
vatuarı Öğretim Üyesi Prof. Dr. Hasan
Erkek, TUDEM Ödülü almış olan kukla
ve gölge oyunu “Kuşların Sırları” adlı
oyununu okumak üzere, Uluslararası
Çocuk ve Gençlik Tiyatroları Birliği (AS-
SITEJ) Dünya Kongresine davet edildi.

20–29 Mayıs günlerinde, Danimar-
ka’nın Kopenhag ile İsveç’in Malmö
kentlerinde düzenlenen ve “Dünyanın
En İyi Çocuk ve Gençlik Tiyatrosu Ya-
zarları”nın davet edildiği 13. kon-
greye, 20 ülkeden 31 yazar katıldı.
Hasan Erkek, Türkiye’den kongreye
davet edilen tek yazar oldu. Prof. Dr.
Erkek, “Kuşların Sırları” adlı oyununu
okumanın yanı sıra, oyunuyla ve
çocuk tiyatrosu bakışıyla ilgili bir de
poster sunumu gerçekleştirdi.

“Köprüler Kurmak, Sınırları Aşmak”
sloganıyla yapılan kongrenin yanı sıra,
Sahne Sanatları Festivali ve Interplay-
Uluslararası Genç Oyun Yazarları Festi-
vali etkinlikleri de düzenlendi.
Interplay’in Türkiye Temsilcisi Prof. Dr.
Hasan Erkek, Interplay etkinliği sıra-
sında Tutor olarak görev aldı.

2006’da, TUDEM Ödülü almış olan
“Kuşların Sırları” Devlet Tiyatroları ve
İstanbul Şehir Tiyatroları Repertua-
rına da kabul edilmişti.

Erkek’in oyunları yurtdışında ve yurtiçinde altı farklı sahnede
Sevgi Çemberi

Pera Müzesi
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Haber Merkezi

� Anadolu Üniversitesi ve Azerbaycan
Hava Yolları (AZAL) Milli Havacılık Aka-
demisi arasındaki iş birliği protokolü, 2
Temmuz günü Bakü’de imzalandı.

Protokolü Anadolu Üniversitesi Rek-
törü Prof. Dr. Davut Aydın ve Azerbay-
can Milli Havacılık Akademisi Rektörü
Prof. Dr. Arif Pashayev imzaladı. Tür-
kiye Cumhuriyeti Bakü Büyükelçili-
ği’nin büyük desteği ile oluşturulan
protokole göre; Anadolu Üniversitesi
Sivil Havacılık Yüksekokulu ve Azerbay-
can Milli Havacılık Akademisi arasında
öğrenci ve öğretim üyesi değişimi ile
ortak lisans ve yüksek lisans program-
ları geliştirilmesi ve açılması konu-
sunda çalışmalar yapılacak. Protokol
ile havacılık alanında ortak araştırma
projeleri, Avrupa Havacılık Emniyet
Ajansı kurallarına ve Bologna sürecine
uyum, havacılık ve uzay tıbbı ile raylı
sistemler konularında da iş birliği ya-
pılması amaçlanıyor. Ayrıca, laboratu-
var ve simülatör olanaklarının karşılıklı
kullanımı ve ortak ders materyallerinin
geliştirilmesi de öngörülüyor.

Havacılığa Proje Üretiyor

Anadolu Üniversitesi, dört temel
odağından biri olan havacılıkta küresel
bir vizyonla çok boyutlu birçok projeyi
eş zamanlı yürütüyor. Azerbaycan
Milli Havacılık Akademisi ile gerçekleş-
tirilen iş birliği protokolü, bu yöndeki
çalışmaların yeni bir halkasını oluştu-
racak.

Rektör Prof. Dr. Davut Aydın imza
töreninde yaptığı konuşmada bir mil-
let iki devlet sözünün ruhuna uygun
olarak Azerbaycan Hava Yolları Milli
Havacılık Akademisi ile eğitim ve araş-
tırma başta olmak üzere çok yönlü bir
iş birliğini hayata geçiren protokolün
tarihi bir anlaşma olduğunu söyledi.

Türk Yüksek Öğretim Sistemi’nde ilk-
leri yaratan Anadolu Üniversitesi, ha-
vacılık endüstrisinin proje üreten
merkezlerinden en önemlisi. Anadolu
Üniversitesi, 25. yılını kutlayan Sivil Ha-
vacılık Yüksekokulu ile pilot, hava trafik
kontrolörü, uçak bakım ve havacılık iş-
letme personeli yetiştiriyor. Yüksek-
okul, son yıllarda büyük atılım içinde
olan Türk Sivil Havacılığının gereksi-
nimlerini, hem insan kaynakları yetiş-
tirme hem de bilimsel araştırmalarla
karşılıyor. Anadolu Üniversitesi ayrıca,
Havacılık ve Raylı Sistemler Ulusal Mü-
kemmeliyet Merkezleri ile Havacılık
Tıbbı Uygulama ve Araştırma Mer-
kezi’nin de ev sahipliğini yapıyor.

Bölgenin Önemli Kurumlarından

Anadolu Üniversitesi ile iş birliği
protokolünü imzalayan Azerbaycan
Hava Yolları’nın (AZAL) Milli Havacılık
Akademisi ise Azerbaycan’ın son yıl-
larda büyük atılımlar yapan hava taşı-
macılığı sektörüne uzman yetiştiren
ve halen 17 alanda eğitim veren ve
2100 öğrencisi olan bir yüksek öğre-
tim kurumu. Milli Havacılık Akade-
misi 5 fakülte, 21 bölüm, Havacılık
Personeli Eğitim Merkezi ve Boeing
757/767, Airbus A319/320, ATR42/72
ve IL-76TD simülatörlerine sahip uçuş
eğitim merkezi ile bölgenin en önemli
yüksek öğretim kurumlarından. Milli
Havacılık Akademisi’nin Havacılık
Personeli Eğitim Merkezi’nde yılda
350’den fazla kurs düzenleniyor ve bu
kurslara 10 binden fazla havacılık per-
soneli katılıyor.

� GTHK neler yapar?
GTHK her alanda bir şeyler yapma

çabasında, derneklerle olsun, birey-
sel olsun sosyal sorumluluk ve bilinç
adına birçok şey yapmaktayız.
LÖSEV için ürün satım stantları, Bir
Dilek Tut için dilek alımları, Kızılay
için düzenli kan bağışçısı kazanımı
projeleri, UNICEF kartpostalları sa-
tımı, TEMA için fidan dikim kampan-
yaları, 6. 7. 8. sınıf öğrencileri için
gönüllü eğitmenlik, kitap ve oyuncak
toplama kampanyaları,
mavi kapak toplama
kampanyaları, her hafta
düzenli olarak çocuk yu-
vası ve huzurevi ziyaret-
leri, çocuk şölenleri,
geziler yani sizin anlaya-
cağınız bir çok alanda
sosyal sorumluluklarımızı
elimizden geldiğince yap-
maya çalışmaktayız

� GTHK olarak
amaçlarınız neler?

Kulübümüzün nihai
amacı, üniversite öğren-
cileri arasında toplumsal
bir bilinçlenme ve hare-
ketlilik yaratarak kendin-
den başka insanlara da
faydalı olunabilirliğimizi
arttırmak, iletişim beceri-
lerimizi geliştirmek, üni-
versite öğrencileri
arasındaki etkileşimi art-
tırabilmektir.

� Kulübe olan ilgi nasıl, örneğin kaç
üyeniz var?

Kulübümüze olan ilgi aslında
yoğun, hem yaptığımız etkinliklerle
hem de sosyal sorumlulukla uğraşan
okulun yegane kulüplerinden biri
olarak çoğu zaman yoğun bir taleple
karşılaşıyoruz ama bu ilgi yoğunlu-
ğunu her zaman bulamıyoruz. İn-

sanlar sosyal sorumluluktan ziyade
başka şeylere daha fazla zaman ayır-
mayı tercih ediyorlar. Açıkçası se-
nede bir etkinliğimizde yer aldıktan
sonra bir daha görmediğimiz üyeler
var. Ama şu an kulüpte yaklaşık 35
aktif üyemiz var. Bu da çoğu proje-
mizin iyi işlemesi için yeterli bir sayı
bence.

� Peki, hangi sınıflar ve fakülteler
daha ağırlıklı?

Genelde 1. ve 2. sınıflar çoğun-
lukta, en duyarlı fakülteler ise benim
gördüğüm kadarıyla Eğitim, İktisadi
İdari Bilimler ve Edebiyat Fakülteleri
gibi duruyor.

� Peki, bu çalışmaların dışında
eşgüdüm halinde çalışma yaptığınız
kurumlar var mı?

Tabiî ki kurum ve kuruluş bazında
baktığımız zaman bizim birçok der-
mekle faaliyet içerisinde olduğumuzu
görebilirsiniz. Bunlardan başlıcaları;
LÖSEV, Make A Wish Türkiye, Kızılay,
UNİCEF, TEMA. İsterseniz bu dernek-

lerle olana faaliyetlerimizden biraz
bahsedeyim.

Geçen dönem Lösev’in Ispanak
mağazasının ürünlerini okulumuzda
açtığımız stantlarda sattık. Bu ma-
ğaza Ankara’da ve bu mağazadaki
tüm ürünler lösemili çocukların aile-
lerinin el emeği ürünler. Biz bunları
üniversitemizde satarak insanla-

rın bu konuda daha fazla bilgi sahibi
olmalarını sağladık.

Make A Wish Türkiye Der-
neği’nin biz Eskişehir gönüllüleriyiz
ve buradaki tüm gönüllülük
faaliyetlerini biz yürütmek-
teyiz. Onlar için neler yapı-
yoruz? Çocuklardan dilek
alıyoruz, dilek gerçekleştiriyo-
ruz kısacası buradaki organizasyon-
ların tamamında gönüllüler olarak
derneğe biz yardım etmeye çalışıyo-
ruz. Birde sene başından beridir der-
nekle ortak bir projemiz var.
“Hayalimi Paylaş Projesi” bu proje şu
an hatırladığım kadarıyla 12 okulda

gerçekleştirilmekte ve biz bu proje
kapsamında geçen dönem 2 tane
büyük organizasyona imza attık.

Kızılay; ben kendim bizzat Kızı-
lay’ın Hedef 25 Öğrencilerinden biri-
yim. Geçen dönem 2 arkadaşımla
daha birlikte Antalya’da düzenlenen
bir sempozyumda yer aldım. Kızılay
için biz düzenli kan bağışçısı arayışı
içerisindeyiz, insanların kan bağışına
olan ilgilerini arttırmak için çalışma-
lar yapmaktayız. Ayrıca üniversite
içerisindeki tüm kan bağışı stantla-
rına da gönüllü olarak yardımlarda
bulunmaktayız.

UNICEF’in yılbaşı kartpostallarını
üniversitemizde satarak onlara yar-
dımda bulunmaktayız.

TEMA ile yılın belli zamanlarında
fidan dikim organizasyonlarında bu-
lunmaktayız.

Bunun yanı sıra bu sene faaliyete
yeni geçtiğimiz bir kuruluş olan AKUT
ile bu dönem bir dizi deprem hak-
kında insanları bilinçlendirme semi-
neri ve birde organ bağışı
kampanyası düzenlemeyi planla-
maktayız.

� LÖSEV’den, yılın “En Gönüllü

Topluluğu Ödülü’nü aldınız nasıl bir
duygu?

Evet gerçekten kulüp adına çok
onur verici bir şey olduğunu söyle-
yebilirim. Ama bu ödül sadece

benim dönemimle alakalı
bir ödül değil tabiî ki, geçen
dönemde kulübümüzü yö-
neten Feride Günaydın ve
Umut Şencan arkadaşımın
çok iyi yürüttüğü, yazın ve
geçen dönemde bizim ger-
çekleştirdiğimiz etkinlikle-
rin bize bir manevi geri
dönüşümü. Özellikle böyle
bir ödülün LÖSEV’in evinde
Ankara’da Dünya Gönüllü-
ler Gününde düzenlenen ge-
cede kulübüm adına almak
benim için çok onur veri-
ciydi.

� Lösemili çocukların dilek-
lerini gerçekleştirenler
psikolojik olarak etkileniyor
mu?

Aslında bu kulübümüzde
yaşadığımızsorunlardanbir ta-
nesi. Bu kulüpteki insanların
hepsi duygusal insanlar ve bu
tarz rahatsız çocuklardan çok

çabuk etkilenebilmekteler. Açıkçası
Make A Wish bize dilek alım ve gerçek-
leştirimleri öncesi yeterli bilgileri bir se-
minerle veriyor ama bununda
yetmediği bazı durumlar olabiliyor.
Geçen dönem bazı arkadaşlarımda
bunu sezdim ve böyle durumlarda da
onları kulübümüzün başka projelerine
yönlendirdim. Üyelerimizin ruh sağlığı
da bizim için çok önemli.

� Hayallerini gerçekleştirdiğiniz
çocukları takip ediyor musunuz?

Hayır. Bu derneğin de bizden dik-
kat etmemizi istemediği en önemli
konulardan bir tanesi. Kesinlikle ço-
cuklarla ne duygusal bir bağ kurma-
lıyız ne de onları hayatının geri
kalanında takip etmeliyiz. Ben kesin-
likle üyelerin böyle bir şey yapma-
malarından yanayım.

� Son olarak bir gönüllü olarak
öğrencilere söyleyecekleriniz neler?

Bir gönüllü olarak biz gönüllülü-
ğün artık sorumluluk olduğu dü-
şüncesine sahibiz. Şu sloganımızı
sizinle paylaşmak istiyorum; “Unu-
tulmamalıdır ki gönüllülük bir
görev değil seçimdir.”

Anadolu Haber
olarak, Anadolu Üniversitesi
Gönüllü Toplumsal Hizmetler
(GTHK) Kulübü Başkanı
Umut Yaşar İnan ile keyifli
bir söyleşi gerçekleştirdik.

Arif Anbar

Umut Yaşar İnan:

“İnsanlar sosyal sorumluluktan zi-
yade başka şeylere daha fazla zaman
ayırmayı tercih ediyorlar. Açıkçası se-
nede bir etkinliğimizde yer al-
dıktan sonra bir daha onlarla
hiç karşılaşamayabiliyoruz.”

‘Gönüllülük bir görev degil seçimdir’
Gönüllü Toplumsal Hizmetler Kulübü başkanı Umut Yaşar İnan:

Kulüp üyeleri Kızılay’ın yürüttüğü kan bağışı etkinliklerinde de aktif olarak

görev alıyor



� İnci Çardak (Anne): Sınavı ilk kazandığında çok mutlu ve
gururluyduk. Aynı gururu şimdi daha yoğun hissediyoruz.
Bu dört yıl zorlu bir süreçti. Hem bizim için hem de kızımız
için. Biz Eskişehirli olduğumuz için daha kolaydı ama yine
de vize ve final dönemlerinde onunla aynı stresi ve heyecanı
yaşadık. İnşallah mezun olduktan sonra aldığı eğitim boşa
gitmez ve alanına yönelik güzel bir işi olur.

� Kızımın Anadolu Üniversitesi’ni kazandığını duyduğumda
önce üzüldüm. İki gün ağladım kızımdan ayrılacağım için.
İlk yıllarda yurtta kalıyordu ve evini çok özlüyordu. Bundan
dolayı sık sık İstanbul’a evine geliyordu. Daha sonra bir ar-
kadaşı ile eve çıkınca biz gelmeye başladık. Öğrencilik ha-
yatında aktif olan kızımız İstanbul’da İşler Film’de staj
yaptı. Kısa filmler, reklamlar çektiler. Biz Elif’e çok dedik
bizden uzakta okuma diye ama branşını ve kazandığı üni-
versiteyi o kadar çok seviyordu ki ona engel olmak isteme-
dik ve dört yıllık maceramız böyle başladı. Bugün bu
maceranın sonuna geldik, mutlu ve gururluyuz.

� Kızımız üniversiteyi kazandığında heyecan, korku, sevinç
bütün duyguları karışık olarak yaşadık. Anadolu Üniversi-
tesi’nin bir öğrencisi olacağı için çok onurlanmıştım. Oku-
duğu zaman içerisinde ilişkimiz baba-kız ilişkisinden ziyade
arkadaşlık gibiydi. Her zaman yanında olduk. Okulun kı-
zıma kazandırdığı özgüven ve eğitimden çok memnunum.
Kızım çok başarılıydı bu başarısının geleceğinde de devam
edeceğini biliyorum. Aldığı eğitimle ülkeye yararlı bir şey-
ler yapacağını biliyoruz. Bir babanın dünyada en çok sahip
olmak istediği şey ne büyük bir servet, ne de bir saltanat
sadece ve sadece eğitimli bir evlat. Kızımın üzerinde emeği
olan bütün öğretmenlerine teşekkür ediyorum.

� Kızımın köklü ve kaliteli eğitim veren Anadolu Üniversi-
te’sinden mezun olması bizi çok gururlandırdı. Üniversiteye
başladığı günden bugüne kadar hem derslerindeki başarı-
sıyla hem de yaptığı diğer işlerle kızım bize hep mutluluk
yaşattı. Sezin’in de çalıştığı Anadolu Haber Gazete’sine
bugün duygularımı paylaşıyor olmaktan çok heyecanlıyım.
Umarım mezun olan bütün çocuklarımız diledikleri gibi bir
hayat yaşarlar. Anadolu Üniversite’sinin bütün hocalarına
ve çalışanlarına çok teşekkürler.

Işık Ailesi Sezin Işık / İletişim Bilimleri Fakültesi

� Kızımız bizi bu başarısıyla çok onurlandırdı. Kendisiyle
çok gurur duyuyoruz ve kızımıza bize bu duyguyu tattırdığı
için çok teşekkür ediyoruz. Kendi yaşadığı şehirde çocuk
okutmak hem aile için hem de öğrenci için çok daha kolay,
rahat ve güvenli oluyor. Eşim de benim bu düşüncelerime
katılıyor ve o da kızıyla gurur duyuyor.

Erdinç Ailesi Yasemin Erdinç / İktisadi ve İdari Bil. Fak.

� Eskişehir’de bir üniversiteyi kazandığını ilk duyduğumuzda
çok sevindik çünkü iki kızımızı da şehir dışında okutmuş, bazı
zorluklar çekmiştik. Oğlumuz öğrenciliğinde ailesinin yanında
olduğu için çok rahat bir öğrencilik geçirdi. Başlangıçta o da şehir
dışında okumak istiyordu ama sonradan okulunu ve bölümünü
çok sevdi. İçimdeki bu duyguyu tarif etmem biraz zor ama çok
gururluyuz. Okulu bitti, şimdi sırada askerliği var.Yirmi dokuz yıl-
dan beri çocuk okutuyorum, benim de ömrümün yarısı okullarda
geçti. Ben de bir tane diploma istiyorum. Buradan sonra da to-
runumun kep törenine gideceğiz. O daha yolun başında; kreşte
okuyor daha ama inşallah onun da üniversiteden mezun oldu-
ğunu görürüz. Onlar okudukça biz mutlu oluyoruz.

Dumlu Ailesi Barış Dumlu / İletişim Bilimleri Fak.

AnadoluHaber
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Mezunlarımızın Ailelerine Sorduk:

Evladınızın mezuniyeti

hakkında ne düşünüyorsunuz?

� Türkan Sakıoğlu (Anne): 2007’de üniversiteye başlayan
kızım bu sene mezun oluyor. Kızımızın Eskişehir’i kazandığını
duyunca biz de toparlanıp dört yıllığına Eskişehir’e yerleştik.
Biz de onunla birlikte okuduk. Eskişehir’i ve Anadolu Üniversi-
tesi’ni çok beğendik. Kızımızın ikinci eğitimi olduğu için bu ko-
nuda o da zorlandı, biz de zorlandık. Bu yüzden ben de bir anne
olarak diploma istiyorum. Bizi gururlandıran kızımızın bu mutlu
gününde mutluluğunu paylaşmak için ailemizden yedi kişi gel-
dik. Mezuniyetten sonra Eskişehir’i bırakıp tekrar Ankara’ya
dönerek üniversite hayatımıza tatlı bir nokta koyuyoruz.

Toprak Ailesi Kübra Toprak / Eğitim Fakültesi

Mermer Ailesi Elif Mermer / İletişim Bilimleri Fak.
Sinem Gündüz İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi


